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Folketingets Kulturudvalg har den 15. marts 2019, efter ønske fra Alex Ahrendtsen 

(DF), stillet mig følgende spørgsmål, nr. 4 (Lov nr. L 183), som jeg hermed skal besvare. 

 

Spørgsmål: 

 

Ministeren bedes oplyse, hvor mange gange DBC siden har haft sine indkøb i udbud 

efter, at staten gik ind i virksomheden i 1994. 

 

Svar: 

 

Jeg har anmodet DBC A/S om en udtalelse vedr. spørgsmålet, og DBC A/S udtaler: 

 

”DBC har, som offentligt ejet virksomhed, mulighed for at anvende SKI-aftalerne og 

bruger disse, såfremt dette er økonomisk fordelagtigt for virksomheden. 

  

DBC foretager pt. en hel del af sine indkøb på SKI-aftalerne.” 
 

Det skal tilføjes, at DBC A/S er etableret som selskab til at producere en række ydelser 

til bibliotekssektoren, og at det var under denne forudsætning staten indtrådte i 

virksomheden. Dette blot for at præcisere, at det ikke har været tænkt som et formål 

med DBC A/S, at virksomheden skulle indkøbe og videresælge ydelser til bibliotekerne, 

sådan som Kommunernes IT-fællesskab KOMBIT f.eks. gør på en række andre it-

relaterede områder og fremover vil gøre i forhold til DBC A/S. 
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